
Komisia pre vzdelávanie a šport   pri Obecnom úrade DUBOVÁ  

  
Zasadala:        25.7.2019 o 19. hodine 
    
Prítomní:         v zmysle prezenčnej listiny 
  
Hosť:              Ružička Ľudovít, starosta 
  
  
  
Program: 
  

1.      Predseda komisie Peter Moravčík privítal prítomných a oboznámil ich s plánom 

činnosti komisie a otázkami, ktorými sa bude komisia zaoberať. 
  
2.      Komisia sa dohodla, že do ďalšieho zasadnutia zistí v rámci celoživotného 

vzdelávania témy, o ktoré by mali záujem jednotlivé vekové kategórie na základe čoho 

by komisia zabezpečila prednášky na    jednotlivé témy. 
Formou dotazníka pani Marcela Benčúriková a pani Simona Jakubcová zistia na 

začiatku školského roka od rodičov a detí jednotlivé témy 
Pán Zachar zistí témy v jednote dôchodcov 
  
3.      Pani Ria  Hutterová zistí informáciu k vybudovaniu multifunkčného ihriska (cena, 

dotácie, odolnosť ihriska voči poveternostným podmienkam) 
 
4.      Pani Majeková na základe svojich skúseností načrtne trasy pre kone v katastri 

obce Dubová 
 
5.      Peter Moravčík zistí podmienky preloženia turistickej značky na inú trasu 

a načrtne umiestnenia a témy náučných chodníkov 
 
6.      Komisia sa dohodla, že na výzvu BSK pripraví projekt na workoutové ihrisko. 

Informácie k projektu zistí Viliam Valentovič. 
 
7.      Ria Hutterová poprosila členov komisie aby oslovili dobrovoľníkov, ktorý by 

robili detských futbalových trénerov 

 
8.      Mária Moravčíková zistí čo treba na obnovenie volejbalového ihriska a rozšírenie 

využitia na plážový futbal , hádzanú a cenu materiálu. Komisia by svojpomocne 

pripravila ihrisko na sezónu 2020 
  

9.   Komisia prešla na ihrisko kde starosta Ľudovít Ružička vysvetli majetkové pomeri 

v okolí ihriska a možnosti využitia priestoru športového areálu 
  

  
  
  
Dubová  25.7.2019 
  
Zapísal: Peter Moravčík 



 


